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Abstract (en)
[origin: WO9214100A1] A method of removing harmful gases from a room (4) by sucking the gases through a gas flue (6) in which suction is created
by means of an injection effect produced by a flow of air (A) fed from outside the gas flue by means of a fan (1). In order to be able to use the same
fan for the ventilation of the room, the air for the injection effect is taken from an exhaust duct (8) for indoor air. In a device for realizing the method,
the fan outlet communicates with an injector nozzle (10) projecting into the gas flue, and the fan inlet communicates with the exhaust duct for indoor
air, so that the fan operates as a combined gas removal and ventilation fan.

Abstract (fr)
Procédé d'évacuation des gaz nocifs contenus dans une pièce (4) par aspiration desdits gaz dans un conduit (6) dans lequel l'aspiration se crée
au moyen d'un effet d'injection produit par un courant d'air (A) acheminé de l'extérieur dudit conduit par l'intermédiaire d'un ventilateur (1). Afin de
pouvoir utiliser le même ventilateur pour la ventilation de la pièce, l'air utilisé pour l'effet d'injection provient d'un conduit d'évacuation (8) de l'air
intérieur. Dans le dispositif de mise en application du procédé, la sortie du ventilateur communique avec une buse d'injection (10) formant une saillie
dans le conduit de gaz et l'entrée dudit ventilateur communique avec le conduit d'évacuation de l'air intérieur, de façon que le ventilateur fonctionne
en mode combiné d'évacuation de gaz et de ventilation.
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